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Hvidovre Lærerforening 
Danmarks Lærerforening kreds 14 
Gungevej 8 A 1., 2650 Hvidovre 
Tlf. 36777014 email: 014@dlf.org 
www.dlfkreds14.dk 

 

12. oktober 2023 

Til Kredsstyrelsen 
 

Referat af kredsstyrelsesmøde onsdag den 11. oktober 2023 kl. 10.30 - 14.45  

på kredskontoret, Gungevej 8a, 1., 2650 Hvidovre 

 

Deltagere: MBL, MK, RB, LP, FB, PJ, BT, CN, PL (suppleant for KB) 

Afbud: KB, GG, EJ 

  

Referat: 

 
TR-timen          (60 min.) 

 

1. Løntjekskemaer (RB) 

 

 

2. Konkret udfordring til sparring 

 

 

3. Arbejdstid 
Afklarende fortolkninger, spørgsmål m.m. 

• Anciennitet ift. lockout og barsel: Ikke alle har fået ændret deres anciennitet ifm. lockouten. 

Hvad er reglerne ift. anciennitet og barsel? 

Medlemmer på barsel har været undtaget konflikten, og derfor har disse ikke fået ændret deres 

anciennitet ifm. lockouten. 

• Elevsamtaler ifm. med skole/hjem-samtaler efter indførelsen af meddelelsesbogen: Hvordan 

holder I elevsamtaler på skolerne, og hvordan får I tid til det? Er det anderledes dage, hvor alle 

får den samme mængde tid til det, eller tages det af lærernes forberedelse? Har I særlige 

principper for det? 

Det håndteres ret forskelligt på skolerne. På nogle skoler har der tidligere været en fast 

struktur og procedure for dette, men hvor dette er gledet lidt ud med tiden. 

• Ekskursioner 

 

4. Gensidig orientering 

 

 

5. Meddelelser 

• Formand 

• Næstformand   

• Kasserer 

• Konsulent/sagsbehandlere 
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• Div. udvalg   

• Center-MED   

• Hoved-MED   

• Skolekontaktrådet   

• Andre 

 
6. Godkendelse af referat fra d. 13. september 2023 

 Godkendt. 

  

7. Fastlæggelse af dagsorden 
Fastlagt uden ændringer. 

 

8. Hvidovre Kommunes budget 2024-2027     (30 min.) 
a) Orientering om det indgåede budgetforlig. 

Formandskabet gav en kort orientering. 

 

b) Drøftelse af budgetforligets indhold og konsekvenser. 

Der var en meget kort drøftelse. 

 

Bilag: https://www.hvidovre.dk/om-kommunen/nogletal-og-okonomi/budget/ 

 

 

9. Opfølgning på fællesmøde om A2650     (20 min.) 
a) Evaluering og tilbagemeldinger på form og indhold. 

Der er positive tilbagemeldinger på både form og indhold. Man kunne dog sagtens have brugt 

mere tid på drøftelserne/mødet. Vi skal huske at få invitationer ud til alle (og i god tid). 

 

b) Hvordan kan vi bruge indholdet fra fællesmødet i det videre arbejde med skoleplaner, 

opgaveoversigter, den kommunale redegørelse m.m.? 

Der kunne godt være efterspørgsel efter et regneark eller lignende til at støtte den enkelte 

under fagfordelingen, når der skal ønskes timer og opgaver for det kommende skoleår. 

Detaljeringsgraden (herunder evt. tid på alle opgaver) kan man så drøfte og beslutte lokalt. Vi 

vender tilbage med inputs til den kommunale redegørelse på et kommende møde. 

 

10. Opfølgning på TRIO-dagen       (20 min.) 
a) Evaluering og tilbagemeldinger på form og indhold. 

Positive tilbagemeldinger på indholdet. Lidt mere blandede tilbagemeldinger på formen, hvor 

nogle oplevede det som lidt langt (i forhold til indholdet). Måske kunne der have været brugt 

mere tid på ”de 2%”, som kun blev berørt perifert mod slutningen. 

 

b) Skal vi arbejde videre med ’Styrket Forældrekontakt’ – og hvordan? 

Metoden vil også kunne gavne lærerne ude på skolen, så man kan tage det op i LokalMED, 

hvordan man kan arbejde med det lokalt. Det kunne også give mening at inkludere det, når vi 

taler mentorordning, da nyuddannede måske i særlig grad kunne have gavn af den viden. 

 

11. Opfølgning på kongressen       (20 min.) 
a) Orientering om de mest interessante resultater fra kongressen. 

De delegerede gav en orientering. 
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b) Drøftelse af ovennævnte punkter – herunder kontingentstigning og vedtægtsændring om Særlig 

Fond. 

Foreløbig tænker vi nok kontingentstigningen på det centrale kontingent udmøntet direkte, 

således at vi bevarer det lokale kontingent på det nuværende niveau, men det tager vi først 

endelig stilling til i forbindelse med generalforsamlingen. 

 

12. Intern temadag         (30 min.) 
Vi afholder normalt en intern temadag for TR’er, AMR’er og TR-suppleanter i november måned. 

Den foreslås flyttet til engang i foråret. 

 

a) Drøftelse og fastsættelse af dato for temadagen samt evt. afledte justeringer i mødekalenderen. 

Vi afholder temadagen onsdag d. 3. april (og flytter kredsstyrelsesmødet d. 3. april til d. 10. 

april). 

 

b) Drøftelse af mulige emner til temadagen samt forslag til form og lokalitet. 

Skal vi forsøge os med en anden lokalitet end tidligere? Vi prøver at undersøge mulighederne. 

’Styrket forældrekontakt’ kunne være et muligt emne. Evt. opfølgning på digitale krænkelser fra 

seneste temadag (jf. aktuel streamingsang). 

 

 

13. Oktoberfest          (15 min.) 
På baggrund af den aflyste fest i år drøftes perspektiverne for evt. fremtidige Oktoberfester eller 

andre lignende arrangementer. Skal vi fx kun holde Oktoberfest hvert andet år – og skal der i så 

fald sættes noget andet i stedet? 

Der er mange konkurrerende arrangementer på dette tidspunkt, så måske kan man prøve at flytte 

den hen på den anden side af efterårsferien. Er der overhovedet stemning for en medlemsfest – og i 

så fald i hvilken form? Eller skal vi forsøge os med andre fælles oplevelser – som fx at spille bold 

eller se en landskamp? Skal vi gøre noget i forbindelse med DLF’s 150 års jubilæum næste år? Vi 

forsøger os med en Oktoberfest igen næste år d. 25. oktober. 

 

. 

14. Punkter til næste møde (/kommende møder) 
• Den nye praktikordning 

• Sammen om Skolen i Hvidovre 

• Inputs til den kommunale redegørelse 

• Intern temadag 

 

 

15. Eventuelt 

 

Mødeleder: RB 

Referent: PJ 

 


